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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

č. 01/2023 

 konaného dne 15. 2. 2023  
 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 17:05 hod. Přivítal členy 

ZO a přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

v souladu s § 92 a § 93 zákona obecního zřízení, Informace o místě, době a navrženém 

programu zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 7. 2. 2023, 

současně způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a 

způsobem v místě obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové 

ZO byli svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

obecního zřízení je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno všech 7 členů ZO. 

Použité iniciály členů ZO: 

Petr Bednář (PB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Ing. Martin Hladůvka (MH), Ing. Pavel Kárník 

(PK), Mgr. Blanka Kristová (BK), Ing. Petr Slavík (starosta), Ing. David Tesař (DT).  

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP(o), kde J je jméno, P příjmení a 

(o) označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině 

přítomných, která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

 

Ad. 01: Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání a navrhl doplnit pořad jednání o: 

bod 04. c) Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.: ZN-001030070941/002-PKEL o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene, s E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 

2086/4, 31/14, 34/2, 35/8, 35/9, 36/3, 2352/58 a 31/20, v k.ú. Jezeřany, ke 

stavbě „Jezeřany -KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“    

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO doplněný 

pořad jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/01/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2023 

01. Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti 
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04. Žádosti občanů a organizací  

a) Senergos, a.s., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-001030075454/002-SERG o 

smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. 

Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice - Zárybnický: NN přip“, 

b) HEPelectrical s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-001030080489/001-DUPR 

o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k pozemku p.č. 1348/1 a 2348 

v k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice - Krist: NN přip. kab“, 

c) Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.: ZN-001030070941/002-PKEL o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene, s E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 

2086/4, 31/14, 34/2, 35/8, 35/9, 36/3, 2352/58 a 31/20, v k.ú. Jezeřany, ke stavbě 

„Jezeřany -KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“  

05. Nakládání s majetkem 

a) prodej pozemku p.č. 2/24 v k.ú. Jezeřany (odděl. od pozemku p.č. 2/4), 

b) prodej pozemku p.č.1487/32 v k.ú. Maršovice (odděl. od pozemku p.č. 1487/3),  

c) pronájem části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (záměr ze dne 4. 1. 2023), 

d) stanovisko k prodeji části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (záměr ze dne 4. 

1. 2023) 

06. Školství, příspěvková organizace Základní škola a Mateřská škola  

a) projektové a investiční záměry zaměřené na zkvalitnění prostředí, výuky a 

mimoškolních aktivit v základní a mateřské škole,   

b) navýšení kapacity školní družiny  

07. Veřejná zakázka „Revitalizace Jezeřanské návsi“ a další postup realizace 

08. Aktuální problematika a priority pro rok 2023 a následující období 

09. Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2022 

10. Rozpočtové opatření č. 11/2022 a 1/2023 

11. Diskuse 

12. Ukončení 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových 

stránkách obce od 23. 12. 2023. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl MH a PK.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

ověřovatele schválilo. 

 

Usnesení č. 02/01/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2023 Ing. Martina Hladůvku a Ing. Pavla 

Kárníka.  
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Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

Lesní hospodářství (Usnesení č. 03/08/2022 a 04/08/2022) 

Prodej 23,4 m3 kulatina dub za cenu 3 800 Kč za m3 byl realizován částečně v prosinci 

2022 (12 m3 za 45 600 Kč) a v lednu 2023 (11,4 m3 za 43 320 Kč), celkem za 88 920 Kč. 

K vyčištění lesa po těžbě se přihlásili 4 zájemci, kterým práci rozdělil dne 29. 12. 2022 

odborný lesní hospodář, který rovněž dne 27. 1. 2023 provedl zadání prací s předávkou 

pracoviště, v rámci Projektu 2023, současnému dodavateli. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Kladivový mulčovač (Usnesení č. 11/08/2022 a 12/08/2022) 

Smlouva o bezúplatném převodu byla podepsána dne 16. 12. resp. 19. 12. 2022 a dne 

19. 12. 2022 byly DSO MK uhrazeny finanční příspěvky, celkem 36 050 Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s následující problematikou: 

Účast na jednáních (za období od 15. 12. 2022 do 15. 2. 2023) 

20. 12. 2022, valná hromada ZSO Vodovody a kanalizace Znojemsko, Znojmo 

Návrh rozpočtu svazku na rok 2023, SVR na období 2024–2026, informace o ceně 

vodného a stočného pro rok 2023. 

24. 1. 2023, setkání starostů a starostek okresu Znojmo se zástupci JMK, Znojmo 

Aktuální informace z činnosti kraje a krajského úřadu a aktuální problémy regionu. 

 

Pořízení vanového kontejneru 

Na základě jednání na minulém zasedání ZO týkající se nabídky občanům na svoz 

odpadu ze zahrad, pořízením vanového kontejneru, provedl místostarosta šetření na trhu 

a bylo by možné pořídit takový kontejner cca za 70 000 Kč.   

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt schválilo. 
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Usnesení č. 03/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Pořízení 

kontejneru“, jehož předmětem je pořízení vanového kontejneru 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 70 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a) Senergos, a.s., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-001030075454/002-SERG o 

smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k pozemku p.č. 1190/15 v k.ú. 

Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice - Zárybnický: NN přip“ 

Obec obdržela dne 20. 12. 2022 od společnosti Senergos, a.s., která zastupuje 

společnost E.GD, a.s., návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene – souhlas s umístěním distribučního zařízení, kabelového vedení NN, na 

obecním pozemku p.č. 1190/15, v k.ú. Jezeřany, stavba s názvem „Jezeřany-Maršovice  - 

Zárybnický: NN přip“.  

Na základě schválení smlouvy bude vybudována přípojka NN k budoucí výstavbě RD na 

pozemku st. 119 v k.ú. Jezeřany (dříve RD č.p. 100). Po realizaci bude ZO předložena 

smlouva o zřízení věcného břemene. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 04/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu č. ZN-001030075454/002-

SERG o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a 

E.GD, a.s., k pozemku 1190/15, v k.ú. Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s 

názvem „Jezeřany-Maršovice  - Zárybnický: NN přip“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

b) HEPelectrical s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy č.: ZN-001030080489/001-DUPR 

o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, k pozemku p.č. 1348/1 a 2348 v 

k.ú. Jezeřany, s E.GD, a.s., ke stavbě „Jezeřany-Maršovice - Krist: NN přip. kab“ 

Obec obdržela dne 11 1. 2023 od společnosti HEPelectrical s.r.o., která zastupuje 

společnost E.GD, a.s., návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene - souhlas s umístěním distribučního zařízení, kabelového vedení NN, na 

obecním pozemku p.č. 1348/1 a 2348, v k.ú. Jezeřany, stavba s názvem „Jezeřany-
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Maršovice  - Krist: NN přip. kab“. Na základě schválení smlouvy bude vybudována 

přípojka NN k budoucí výstavbě RD na pozemku 2713 v k.ú. Jezeřany (dříve RD č.p. 

128). Po realizaci bude ZO předložena smlouva o zřízení věcného břemene. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK oznámila starostovi osobní podjatost ve věci, protože je spolumajitelkou dotčené 

nemovitosti. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 05/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu č. ZN-001030080489/001-

DUPR o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a 

E.GD, a.s., k pozemku p.č. 1348/1 a 2348, v k.ú. Jezeřany, jejíž předmětem je realizace 

stavby s názvem „Jezeřany-Maršovice  - Krist: NN přip. kab“. 

Hlasování:  

6 pro – 0 proti – 1(BK) se zdržel    

 

c) Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.: ZN-001030070941/002-PKEL o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene, s E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 

2086/4, 31/14, 34/2, 35/8, 35/9, 36/3, 2352/58 a 31/20, v k.ú. Jezeřany, ke stavbě 

„Jezeřany – KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“ 

Usnesením č. 12/04/2022 ze dne 22. 6. 2022 ZO schválilo Smlouvu č. ZN-

001030070941/002-PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí 

Jezeřany-Maršovice a E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 2086/4, 2352/12, 31/14, 

31/15, 34/2, 35/8, 35/9 a 36/1, v k.ú. Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s 

názvem „Jezeřany – KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“. Na základě požadavků 

vlastníků dotčených pozemků došlo k jednání a následné dohodě o úpravě trasy vedení 

NN. Proto je ZO předkládán dodatek ke smlouvě, kde v případě obce jsou dotčeny 

pozemky p.č. 1491/3, 2086/4, 31/14, 34/2, 35/8, 35/9, 36/3, 2352/58 a 31/20, v k.ú. 

Jezeřany. Na základě schválené smlouvy a dodatku bude možno vybudovat přípojku NN 

k budoucí výstavbě. Po realizaci bude ZO předložena smlouva o zřízení věcného 

břemene. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

dodatek schválilo. 

 

Usnesení č. 06/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Dodatek č. 1/2023 ke smlouvě č.: ZN-

001030070941/002-PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí 

Jezeřany-Maršovice a E.GD, a.s., k pozemkům p.č. 1491/3, 2086/4, 31/14, 34/2, 35/8, 
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35/9, 36/3, 2352/58 a 31/20, v k.ú. Jezeřany, jejíž předmětem je realizace stavby s 

názvem „Jezeřany - KAPA WOOD-CZ, 8RD: NN kab.ved“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) prodej pozemku p.č. 2/24 v k.ú. Jezeřany (odděl. od pozemku p.č. 2/4) 

Záměr prodat nemovitý majetek, část pozemku p. č. 2/4 v k.ú. Jezeřany byl zveřejněn na 

úřední desce od 6. 12. 2022 do 15. 2. 2023. Žadatelé podali nabídku na odkoupení 

pozemku dne 6. 2. 2023, žádní další zájemci se nevyjádřili ani nepředložili svoje nabídky. 

ZO je předkládán geometrický plán, ze kterého je zřejmé, že prodávaný pozemek p.č. 

2/24 byl oddělen od pozemku p.č. 2/4, v k.ú. Jezeřany, ze kterého vyplývá, že pozemek 

má výměru 25 m2. S přihlédnutím ke znaleckým posudkům vypracovaných za účelem 

prodeje obdobných obecních pozemků v září 2022 a navazujících prodejům realizovaných 

v období listopad až prosinec 2022 je kupní cena stanovena ve stejné výši, tedy 1 000 Kč 

za m2, s tím že kupující uhradí kupní cenu a správní poplatek za vklad do KN.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

prodej a kupní smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 07/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje prodej obecního pozemku p.č. 2/24, o 

výměře 25 m2, ostatní plocha, v k.ú. Jezeřany, za cenu 25 000 Kč, Pavlu Paračkovi, 

bytem Jezeřany-Maršovice 124 a Ivetě Geyerové, bytem Jezeřany-Maršovice 227. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 08/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje kupní smlouvu mezi Obcí Jezeřany-

Maršovice jako prodávající a Pavlem Paračkou a Ivetou Geyerovou jako kupujícími, jejímž 

předmětem je prodej obecního pozemku p.č. 2/24, v k.ú. Jezeřany. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

b) prodej pozemku p.č.1487/32 v k.ú. Maršovice (odděl. od pozemku p.č. 1487/3) 

Záměr prodat nemovitý majetek, část pozemku p. č. 1487/3 v k.ú. Maršovice byl 

zveřejněn na úřední desce od 4. 1. 2023 do 15. 2. 2023. Žadatel podal nabídku na 

odkoupení pozemku dne 14. 2. 2023, žádní další zájemci se nevyjádřili ani nepředložili 



 

7 

 

svoje nabídky. ZO je předkládán geometrický plán, ze kterého je zřejmé, že prodávaný 

pozemek p.č. 1487/32 byl oddělen od pozemku p.č. 1487/32, v k.ú. Maršovice, ze kterého 

vyplývá, že pozemek má výměru 8 m2. Obdobně jako v předchozím případě je kupní cena 

stanovena ve stejné výši 1 000 Kč za m2, s tím že kupující uhradí kupní cenu a správní 

poplatek za vklad do KN. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

prodej a kupní smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 09/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje prodej obecního pozemku p.č. 

1487/32, o výměře 8 m2, ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, za cenu 8 000 Kč, Janu 

Ulreichovi, bytem Jezeřany-Maršovice 265. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 10/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje kupní smlouvu mezi Obcí Jezeřany-

Maršovice jako prodávající a Janem Ulreichem jako kupujícím, jejímž předmětem je 

prodej obecního pozemku p.č. 1487/32, v k.ú. Maršovice. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

c) pronájem části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (záměr ze dne 4. 1. 2023) 

Záměr pronajmout nemovitý majetek, část pozemku p. č. 1487/3 v k.ú. Maršovice, byl 

zveřejněn na úřední desce od 4. 1. 2023 do 15. 2. 2023. Žadatel podal nabídku na 

pronájem části pozemku dne 14. 2. 2023, žádní další zájemci se nevyjádřili ani 

nepředložili svoje nabídky. Tak jak už bylo uvedeno na minulém zasedání ZO, žadatel na 

části tohoto pozemku (zatravněný ostrůvek) umístil herní prvky a vytvořil tak dětské hřiště, 

které by mohlo sloužit nejen pro potřeby hostů Penzionu, ale i místním občanům.  

S přihlédnutím k důvodu vzniku dětského hřiště a jeho využívání, by cena pronájmu byla 

symbolická s tím, že údržbu hřiště by na svoje náklady prováděl nájemce, který by hradil i 

náklady revizí herních prvků, které by ale realizovala obec prostřednictvím oprávněné 

osoby takové kontroly provádět. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

BK se zeptala, kdy bývá prováděna revize dětských hřišť v obci. Starosta odpověděl, že 

v průběhu května. Do této revize by už bylo také zahrnuto toto hřiště. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

prodej a kupní smlouvu schválilo. 
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Usnesení č. 11/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje pronájem obecního pozemku p.č. 

1487/32, o výměře 80 m2, ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, Janu Ulreichovi, bytem 

Jezeřany-Maršovice 265, za účelem realizace dočasného veřejně přístupného dětského 

hřiště, za nájemné 100 Kč za kalendářní rok.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 12/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje nájemní smlouvu mezi Obcí 

Jezeřany-Maršovice jako pronajímatelem a Janem Ulreichem jako nájemcem, jejímž 

předmětem je pronájem části obecního pozemku p.č. 1487/3, v k.ú. Maršovice, za účelem 

realizace dočasného veřejně přístupného dětského hřiště. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

d) stanovisko k prodeji části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (záměr ze dne 4. 

1. 2023) 

ZO na svém zasedání dne 14. 12. 2022 schválilo a na úřední desce byl od 4. 1. 2023 do 

15. 2. 2023 zveřejněn záměr na prodej části pozemku p.č.1487/3, cca 20 m2, ostatní 

plocha, v k.ú. Maršovice. Dne 15. 2. 2022 obec obdržela nabídku od žadatele Stanislava 

Procházky. Žádnou další nabídku či připomínky obec neobdržela. Je třeba rozhodnout, 

jak bude obec s uvedeným pozemkem nakládat a podle toho stanovit kupní cenu. 

Případný prodej části tohoto pozemku by mohl být řešen obdobně jako v případě prodeje 

části obecního pozemku u sousední nemovitosti a i stanovení ceny obvyklé. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s prodejem souhlasilo. 

 

Usnesení č. 13/01/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s prodeje části obecního pozemku p.č. 

1487/3, ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, o výměře cca 20 m2, Stanislavu Procházkovi, 

když kupní smlouva bude vyhotovena na základě geometrického plánu, který bude 

vyhotoven, v souladu se zájmy obce.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 06: Školství, příspěvková organizace Základní škola a Mateřská škola 
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a) projektové a investiční záměry zaměřené na zkvalitnění prostředí, výuky a 

mimoškolních aktivit v základní a mateřské škole 

Ve spolupráci s ředitelkou školy a na základě jednání se školskou radou je ZO předkládán 

návrh investičních priorit ve školství pro následující období. V případě mateřské školy se 

jedná o záměr navýšení kapacity ze 40 na 44 dětí s tím, že by došlo k úpravě stávající 

třídy a pořízení vybavení do třetí třídy. Ve školní jídelně, s ohledem na možnost navýšení 

počtu strávníků, se uvažuje o přístavbě nové jídelny a následné rozšíření kuchyně. 

V základní škole by bylo vhodné provést výstavbu polytechnické učebny, ICT učebny, 

výstavba popř. rekonstrukce jazykové učebny, výstavba tělocvičny, rekonstrukce prostor 

(stavební úpravy) pro šatnu. S ohledem na zvýšený zájem by bylo vhodné navýšit počet 

žáků ve školní družině, což předpokládá úpravu jednotlivých tříd a rekonstrukci prostor 

bývalých šaten a sanací sklepních prostor. V celém areálu školy by se jednalo o 

vybudování sportovního hřiště, vybudovaní okrasné a užitkové zahrady (přírodní oáza pro 

environmentální výchovu), zpevněni travnaté plochy pro mimoškolní akce a parkovací 

stání a oplocení areálu. 

Některá opatření budou realizována jako kroky administrativní, některé budou spíše 

organizačního charakteru či úpravou stávajících prostor a některá opatření budou náročné 

investiční akce dlouhodobějšího charakteru, které budou potřebovat projektovou přípravu, 

resp. koncepční studii rozvoje školy, školního areálu. Bude potřeba oslovit architekty či 

projektanty a navázat s nimi spolupráci.     

Aby obec resp. Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace, mohla čerpat dotace v rámci operačního programu Výzkum, 

vývoj a vzdělávání, je potřeba aktualizovat, v rámci ORP Moravský Krumlov, Místní akční 

plán vzdělávání III (MAP III) v rámci investičních priorit pro období 2021 až 2027. Návrh 

této aktualizace je potřeba předložit ke schválení prostřednictvím odboru školství a kultury 

MěÚ Moravský Krumlov. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

PM(o) uvedl, že by se měla zejména vyřešit plíseň a vlhkost v prostorách školy, 

především v přízemí. Bylo by vhodné prověřit stav izolace budovy pod úrovní okolního 

terénu. Starosta uvedl, že problémem se týká zejména sanace vlhkého zdiva ve 

sklepních prostorách a prostorách šaten, kde část budovy se nachází pod úrovní okolního 

terénu. Problém bude řešen ve spolupráci s odborníky a poté co budou vyklizeny prostory 

bývalé uhelny.  

Ředitelka ZŠaMŠ informovala přítomné o svých představách týkající se rozvoje školy a 

školky a řešení konkrétních aktuálních problémů. Uvedla, že sklepní prostory bývalé 

uhelny budou vyklizeny o jarních prázdninách. 

OČ se dotázal, zda bude při vyklízení kotelny potřeba pomoci obce či rodičů a navrhl, aby 

byl na vyklizení přistaven velkoobjemový kontejner. Starosta uvedl, že ve dnech 15. až 

17. 3. 2023 objedná přistavení velkoobjemového kontejneru. 

BK se dotázala, jaké jsou plány s bytem v budově MŠ. Starosta odpověděl, že je 

zvažována možnost rekonstruovat tyto prostory znovu na byt nebo (což je nyní 
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preferovanější varianta) na prostory pro potřebu školy a školky. Letos by byly realizovány 

projekt, v příštím roce by mohla následovat realizace.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

b) navýšení kapacity školní družiny 

Rovněž ve spolupráci s ředitelkou školy a na základě jednání se školskou radou s 

ohledem na zvýšení počtu žáků v základní škole ve školním roce 2023 až 2024, obec jako 

zřizovatel školy požádá KrÚ Jihomoravského kraje o zápis změny v údajích školy nebo 

školského zařízení vedených v rejstříku škol, konkrétně bude požádáno o navýšení 

kapacity školní družiny z počtu 25 žáků na 42 žáků v mimořádném termínu s platnosti od 

1. 9. 2023. Současná kapacita školní družiny je již v tuto chvíli nedostačující. V září 2023 

do základní školy nastoupí cca 15 až 17 žáků do první třídy, které mají zájem o využití 

družiny, protože jejich rodiče jsou zaměstnáni. Do školy na druhý stupeň odejdou pouze 4 

žáci. Celkem tedy v základní škole předpokládáme s počtem cca 53 žáků. V páté třídě 

bude cca 11 žáků (tito žáci by družinu nevyužívali) a bude tak chybět druhé oddělení 

družiny.      

Náklady by měly být hrazeny z provozního rozpočtu, přesto s ohledem na zvyšující se 

náklady na provoz a další plánované aktivity ve školství, je potřeba počítat s vyčleněním 

rezervy na realizaci těchto aktivit. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad.07: Veřejná zakázka „Revitalizace Jezeřanské návsi“ a další postup realizace 

Na zasedání ZO dne 23. 11. 2022 zazněla informace ohledně předání projektu 

„Revitalizace Jezeřanské návsi“ s tím, že projekt bude přeposlán členům ZO a 

elektronická verze bude zveřejněna na obecním webu.  Tato informace nebyla zcela 

přesná, protože v souladu se Smlouvou o dílo ze dne 5. 4. 2022, došlo k předání 

projektové dokumentace určené k projednání s dotčenými orgány a ostatními účastníky 

společného řízení (tzv. hrubopis). Tato dokumentace byla rozeslána k připomínkám a 

vyjádření a zároveň byla konzultována s pracovníky na MěÚ Moravský Krumlov, na 

odboru výstavby a územního plánování a odboru dopravy. Teprve v lednu 2023 došlo k 

dohodě o způsobu projednání a kompletaci požadované dokumentace, s tím, že řízení 

bude provádět odbor dopravy. Zároveň se k projektu vyjadřují dotčené orgány. 

S ohledem na nevyjasněné skutečnosti ohledně dalšího postupu na konci roku a po 

vzájemné dohodě, realizoval zhotovitel fakturaci ve výši 1 125 000 Kč bez DPH a 

zbývající část ve výši 250 000 Kč bez DPH bude fakturována až po předání čistopisu 

projektové dokumentace k žádosti o vydání společného povolení. 
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Dne 1. 2. 2023 se uskutečnila informativní schůzka se zhotovitelem ohledně poskytnutí si 

informací ohledně dalšího postupu a možnosti zacílení projektu k dotačním možnostem, 

kdy je reálná možnost v rámci programu IROP 2021 – 2021, žádat o dotaci v nově 

podporovaných tématech, kdy jedním z nich je regenerace veřejných prostranství obcí a 

měst - Zelená infrastruktura měst a obcí, specifický cíl 2.2: Posilování ochrany a 

zachování přírody, biologické rozmanitosti a zelené infrastruktury, a to i v městských 

oblastech, a omezování všech forem znečištění. Mělo by se jednat o 77. výzvu IROP – 

Zelená infrastruktura, tato výzva doposud vyhlášena nebyla, ač dle Harmonogramu výzev 

měl být zpuštěna v lednu 2023, ale podle informací by měla být zpuštěna co nejdříve (již v 

průběhu února). 

Dne 25. 1 2023 se uskutečnilo jednání se zástupcem společnosti RPA ohledně návrhu 

příkazní smlouvy, která byla předložena ZO a k jejímuž obsahu mělo ZO připomínky. 

Jedná se o klasickou příkazní smlouvu, kterou společnost používá pro všechny svoje 

zákazníky a bude záležet na obci, zda takové podmínky přijme a smlouvu schválí. 

Zároveň i na této schůzce zazněla informace ohledně uvedené 77. výzvy. Přesné 

podmínky této výzvy však nejsou známy. 

Je potřeba v rámci RO č. 1/2023 realizovat vyčlenění finančních prostředků v rozpočtu 

obce pro rok 2023 na úhradu této projektové dokumentace v souladu se smlouvou o dílo, 

včetně finančních prostředků na pasport mostů, který byl ZO již předložen.  

Problematika podání žádosti a následná administrace projektu až po poskytnutí dotace a 

její čerpání je záležitostí složitou a náročnou a bez spolupráce s odborníky není možno 

takovou dotaci zvládnout. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

PM(o) se zeptal, zda je možné z tohoto projektu vyjmout komunikace a zažádat o dotaci 

alespoň na část projektu. Starosta uvedl, že projekt je rozdělen na jednotlivé stavby, 

které by bylo možné vyčlenit, ale předpokladem bylo, že by se mohlo žádat o dotaci na 

celou stavbu, uvedenou v projektové dokumentaci.  

BK se zeptala, jestli se v rámci revitalizace návesních prostor uvažuje i o opravě mostů, 

které jsou ve špatném stavu (viz. Závěrečná zpráva posouzení stávajícího stavu a pasport 

mostů na návsi v Jezeřanech, z listopadu 2023). Starosta odpověděl, že zatím ne. Bude 

postupováno dle závěrů uvedené zprávy.   

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s pokračováním souhlasilo. 

 

Usnesení č. 14/01/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje ve věci veřejné zakázky „Revitalizace 

Jezeřanské návsi“ její pokračování v roce 2023 a úhradu projektové dokumentace v rámci 

rozpočtu obce pro rok 2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Ad. 08: Aktuální problematika a priority pro rok 2023 a následující období 

Program rozvoje obce 

Na základě usnesení ZO č. 13/08/2022 ze dne 14. 12. 2022 oslovil starosta společnost 

SMS-služby s.r.o. ohledně zpracování Programu rozvoje obce jako důležitého 

koncepčního dokumentu vyjadřujícího předpokládaný rozvoj na území obce v 

dlouhodobějším časovém horizontu. Předběžná nabídka pro naši obec činí cca 50 000 Kč 

bez DPH.  Předpokládaná doba dokončení nového programu je cca půl roku, do té doby 

by bylo vhodné aktualizovat současný strategický plán rozvoje obce alespoň do konce 

roku 2023. V rámci doposud uskutečněného veřejného setkání s občany, jednání ZO a 

oslovení možných externích zpracovatelů programu rozvoje obce, se jako výhodná jeví 

spolupráce se společností SMS-služby s.r.o., která je servisní organizací Sdružení 

místních samospráv, kde je naše obec členem. Pracovníci společnosti jsou odborně 

způsobilí, mají dlouhodobé a praktické zkušenosti a připraví program ve spolupráci se 

zástupci obce a dle potřeb obce se zaměřením na dotační příležitosti. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Členové ZO a přítomní občané znovu diskutovali problematiku potřeby zpracování 

programu rozvoje obce, jeho důležitosti pro obec, zda je nutné vybrat už nyní konkrétního 

zpracovatele, zda a v jakém složení by byla či bude ustanovena pracovní skupina a jaké 

další kroky budou následovat. 

BK na základě domluvy se starostou oslovila dvě další možné zpracovatelky 

strategického plánu rozvoje obce. Obdržené cenové nabídky byly předloženy ZO.  

PM (o) se dotázal, proč si takový plán, nezpracujeme obec sama. Starosta odpověděl, že 

již na minulém zasedání ZO schválilo vypracování nového strategického plánu odborným 

zpracovatelem.  

JS(o) uvedl, že je příliš brzy vybírat zpracovatele strategického plánu. První krok by měla 

být příprava materiálu a vlastní vize, kam chceme obec směřovat a co bude pro obec 

priorita. Starosta namítl, že ZO má k dispozici zapsané náměty a připomínky z veřejného 

setkání s občany a o prioritách rozhodne ZO. Nyní potřebujeme odborníky, kteří by nám 

se zpracováním strategického plánu pomohli.  

PS(o) uvedl, že důležité bude, kdo bude členem pracovní skupiny, která bude 

zpracovatelům strategického plánu předávat informace. Starosta reagoval s tím, že to je 

předpoklad, že bude vytvořena pracovní skupina ze členů ZO, zástupců spolků či rady 

školy. 

Starosta upozornil, že v souladu s obecní směrnicí o zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu se v tomto případě jedná o veřejnou zakázku s výběrem, kterou zadává a 

dodavatele schvaluje starosta a je tak za tuto veřejnou zakázku odpovědný. Požádal však 

ZO, aby se vyjádřilo k doposud předloženým nabídkám na zpracování programu rozvoje 

obce. V následné diskusi se ZO přiklonilo k navržené spolupráci se společností SMS-

služby, s.r.o.       
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Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt a aktualizaci schválilo. 

 

Usnesení č. 15/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Program rozvoje 

obce“, jehož předmětem je zpracování Programu rozvoje obce včetně plánu rozvoje 

sportu 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 55 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 16/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje aktualizovaný Strategický plán rozvoje 

obce Jezeřany-Maršovice, pro období roku 2023. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Nový web obce a školy 

Současné internetové stránky již neodpovídají současným trendům ani požadavkům 

kladených na internetové stránky obcí. Stejně tak internetové stránky školy. Proto by bylo 

vhodné připravit nové stránky. Starosta oslovil zástupce společnosti, která vyhotovila 

současný web obce ohledně možné spolupráce na vytvoření nového webu. Ti projevili 

zájem o obnovení spolupráce a zaslali cenovou rozvahu, ve které popsali možnosti další 

spolupráce.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Následně členové ZO a přítomní občané diskutovali ohledně potřebnosti a důležitosti 

nových internetových stránek obce a školy, vyjadřovali svoje představy ohledně jejich 

vzhledu a funkčnosti, možnosti snadného ovládání redakčního systému, zda je potřeba si 

znovu ujasnit co od nového webu chceme a očekáváme a znovu se diskutovalo, zda je 

nutné vybrat už nyní konkrétního zpracovatele. 

PK se dotázal, zda se plánuje propojení obecního webu se školním webem a zda 

jednotlivé společenské organizace budou mít svoje záložky ke své prezentaci. Starosta 

odpověděl, že ano, záměrem je vizuální podobnost a případné praktické propojení. Co se 

týká možnosti se prezentovat, tak to mají společenské organizace již nyní, ale ne všichni 

to využívají. 

MS(o) uvedl, že současné webové stránky obce mají čistý design, ale bylo by dobré 

aktualizovat seznam akcí. Starosta poznamenal, že se jedná o to, aby organizátoři akcí 

jejich termíny včas sdělovali na OÚ, popř. je včas zasílali ke zveřejnění administrátorovi 

webu, který je pak zveřejní.  
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JS(o) poznamenal, že je předčasné rozhodovat o obecním webu. Měli bychom si nejdříve 

ujasnit, co chceme a potom si nechat zpracovat nabídku od více poskytovatelů. Obecní 

web je potřeba zpracovat nově, nejen překopírovat web starý. 

DT uvedl, že by měl nově připravovaný web procházet průběžnou kontrolou a nezávisle 

testován.  

PK uvedl, že je prioritou je vytvořit nový školní web a obecní web by mohl počkat.  

BK navrhla, zda neodložit hlasování o novém webu obce a školy do příštího zasedání ZO, 

aby se mohli oslovit a podat nabídky další možní poskytovatelé webových stránek.  

Starosta upozornil, že obecní i školní web musí splňovat konkrétní požadavky, co a 

jakým způsobem má být na webu zveřejněno a jak má tokový web vypadat. I v tomto 

případě se jedná o veřejnou zakázku s výběrem, a pokud ZO nerozhodne jinak, je osobou 

odpovědnou starosta, který ve věci rozhodne i o tom, kdo se na projektu bude podílet.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

projekt a aktualizaci schválilo. 

 

Usnesení č. 17/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Nový web“, jehož 

předmětem je zhotovení nových internetových stránek obce a školy 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 100 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

4 pro – 0 proti – 3 (PK, BK, DT) se zdrželi    

 

Horské vpusti 

Mimo akcí, které jsou uvedeny v rozpočtu pro rok 2023, by bylo možné realizovat i akce, 

kterými se ZO již v minulosti zabývalo, ale k jejich realizaci ještě nedošlo. Týká se to 

zejména problematiky znečišťování částí místních komunikací, na které se napojují 

úvozové cesty, kdy při přívalových deštích stéká z přilehlých polí voda a bláto. Rovněž 

dochází k zanášení dešťové kanalizaci. Možností, jak alespoň částečně zabránit těmto 

problémům, je vybudování horských vpusti, které by vodu a bláto zachycovaly.  

Již začátkem roku 2021 ZO projednalo nabídku společnosti MIKO Neslovice s.r.o. na 

realizaci několika horských vpustí, kdy byly realizovány jen některé akce a další by se 

mohly realizovat v letošním roce.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Starosta uvedl, že by bylo vhodné vyčlenit finanční prostředky a tyto akce realizovat a 

zároveň by na tyto akce mohl podat žádost o poskytnutí dotace v rámci dotačního 

programu JMK. Následné ZO diskutovalo o vhodnosti realizace těchto akcí a jejich 

realizace v případě neposkytnutí dotace. Jednoznačné vyjádření nezaznělo.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 
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Ad. 09: Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2022 

Inventarizace majetku a závazků obce byla provedena v souladu s Vyhláškou MF č. 

270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků a Směrnicí obce č. 2/2011 pro provedení 

inventarizace majetku a závazků, a na základě Plánu inventarizace na rok 2022 ze dne 

18. 11. 2022 a Příkazu k provedení inventarizace v roce 2022 ze dne 18. 11. 2022. 

Inventarizace byla provedena v určených termínech jednotlivými inventarizačními 

komisemi. Na základě jejich zjištění vyhotovila hlavní inventarizační komise inventarizační 

soupisy a dne 25. 1. 2023 předala výsledky inventarizace starostovi, včetně Inventarizační 

zprávy za rok 2022, kterou starosta schválil. Jak vyplývá z provedené inventarizace, je 

stav majetku Obce Jezeřany-Maršovice k 31. 12. 2022 ve vybraných účtech (přírůstek (+) 

– úbytek (-)), ostatní dlouhodobý nehmotný majetek (číslo účtu 019) ± 0 Kč, celkem 243 

400 Kč, stavby (021) + 5 893 886,95 Kč, - 1 994 394 Kč, celkem 33 833 226,10 Kč, 

samostatné hmotné movité věci (022) + 209 417,90 Kč, - 0, celkem 2 946 290,46 Kč, 

drobný dlouhodobý hmotný majetek (028) + 1 025 Kč, - 3 650,50 Kč, celkem 2 587 917,24 

Kč, pozemky (031) + 308 746,47 Kč, - 307 725 Kč, celkem 13 602 187,41 Kč, 

nedokončený dlouhodobý hmotný majetek (042) + 5 862 413,45 Kč, - 6 024 554,85 Kč, 

celkem 6 219 473,45 Kč. 

ZO je předkládána Inventarizační zpráva za rok 2022, Inventurní soupis ke dni 31. 12. 

2022.  Seznam vyřazeného majetku 2022 a Příloha k inventarizaci majetku 2022 - 

Přírůstky a úbytky majetku. Při inventarizaci za rok 2022 nebyly zjištěny žádné 

inventarizační rozdíly a s návrhem na vyřazení majetku byl vyjádřen souhlas. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

inventarizaci schválilo.  

 

Usnesení č. 18/01/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Inventarizaci majetku a závazků obce 

za rok 2022.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 10: Rozpočtové opatření č. 11/2022 a č. 1/2023 

Po schválení a zveřejnění Rozpočtu obce pro rok 2023 byl neprodleně ve spolupráci s 

účetní obce proveden podrobný rozpisu rozpočtu podle rozpočtu schváleného 

zastupitelstvem obce a podle platné rozpočtové skladby. 

Rozpočtové opatření č. 11/2022 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2022, s ohledem 

na aktuální potřeby ve financování obce, kdy na konci roku došlo k příjmům a výdajům, 

které nebyly v rozpočtu dostatečně zohledněny. Bylo provedené starostou ke dni 31. 12. 

2022, upravuje na příjmové stránce navýšení daňových příjmů celkem za 103 100 Kč, 

přijetí dotace na odbornou přípravu JSDH ve výši 6 800 Kč, finanční dar od sdružení 
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ENERGOREGION 2020 na pořízení malé komunální techniky ve výši 62 000 Kč a 

pojistné plnění ve výši 4 000 Kč. Ve výdajích se jedná zejména o navýšení dotace pro 

VAK Znojemsko na realizaci akce Prosloužení VŘ Na loukách o 72 000 Kč, navýšení 

úroků z úvěru o 2 700 Kč, finanční příspěvek 32 800 Kč DSO Moravskokrumlovsko na 

pořízení mulčovače, oprava techniky o 5 000 Kč, refundace mzdy na účasti členů JSDH 

na školení celkem 6 900 Kč, pořízení služeb na OÚ o 15 000 Kč a navýšení 

stravenkového paušálu o 9 500 Kč.  

Rozpočtové opatření č. 1/2023 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2023, jejichž 

potřeba vyvstala na základě nevyčerpaných výdajů z roku 2022, nově schválených a 

upravených výdajů rozpočtu roku 2023, které bude potřeba realizovat s ohledem na 

aktuální potřeby obce. V příjmech se jedná o odvody z odnětí půdy ze ZPF ve výši 25 000 

Kč a navýšení dotace na prezidentskou volbu o 600 Kč. Ve výdajích se jedná zejména o 

pořízení tiskárny do MK za 1 200 Kč, úhradu projektové dokumentace „Revitalizace 

Jezeřanské návsi“ ve výši 1 708 000 Kč a výdaje či vratky dotace na prezidentskou volbu 

a volby do zastupitelstva obce. Dále budou do rozpočtového opatření zahrnuty na tomto 

zasedání schválené výdaje. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

rozpočtová opatření schválilo. 

 

Usnesení č. 19/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 11/2022, které 

provedl starosta ke dni 31. 12. 2022.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 20/01/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 11: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 

LB(o) informoval, že dne 1. 4. 2023 budou hasiči ve spolupráci s myslivci realizovat akci 

Ukliďme Česko a požádal, zda by zase obec ve stejném termínu uskutečnila pravidelný 

sběr a svoz velkoobjemového odpadu. V tento den bude také realizován sběr 

elektroodpadu. 

BK se dotázala, na co přesně je vyčleněná položka v rozpočtu obce s názvem kultura v 

obci. Dostala vysvětlení od starosty i účetní. BK následně informovala o akcích, které by 
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chtěl v první polovině tohoto roku organizovat kulturní výbor, zmínila aktuální akce 

Masopust 2023 (18. 2.) a zájezd na Divadelní představení (4. 3.) a následovat by měly 

Smrtolka (26. 3. - organizované školou a školkou ve spolupráci s Petrem Ecklem), 

Rozvojové odpoledne pro ženy (2. 4.) a Okoštuj dědinu (22. 4.). 

Starosta informoval, že místní knihovna bude ve dnech 3. a 4. 3. 2023 pořádat prodej 

vyřazených knih, za symbolickou cenu, v prostorách KD.  

OČ informoval ohledně setkání týkající se vyprojektování dvou přeložek plynu, v rámci 

projektu průtahu obcí a spolupráce s projektanty. Další postup bude upřesněn po jednání 

s projektantem průtahu, případným projektantem přeložky a zástupci SÚS JMK.  

OČ dále uvedl, že po dohodě a na základě vyčleněných finančních prostředků v rozpočtu 

obce, požádalo poskytnutí finančního příspěvku Nadaci ČEZ v rámci programu Oranžové 

hřiště 2023 na akci „Dětské hřiště Panšula“, jejíž předmětem je doplnění herních prvků 

v dané lokalitě, konkrétně kolébadlo „Formanský vůz“, lanový herní prvek „Zásada“ a dva 

kusy setů stůl a lavička. 

BK navrhla, že by bylo vhodné podat žádost o dotaci na vybudování workoutového hřiště. 

Kladně se ke zřízení hřiště vyjádřil i OČ s tím, že by bylo vhodné ho umístit ve sportovním 

areálu. Na základě diskuse o konkrétním místu umístění a kladné odezvy ze strany ZO, 

starosta uvedl, že prověří možnost umístění hřiště na obecních pozemcích nebo 

pozemcích, které má obec pronajaty od TJ a na kterých je umístěno víceúčelové hřiště a 

prověří možnost podání žádosti o poskytnutí dotace v rámci dotačních programů JMK.   

PK se navrhl doplnit vybavení kulturního domu (talíře, příbory, sklenice a další drobné 

vybavení). Po diskusi, jaké množství tohoto vybavení by bylo pro KD vhodné, MH navrhl, 

že společně s PK projdou vybavení kulturního domu a navrhnout jeho doplnění.  

 

 

Ad. 12: Ukončení 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, a ukončil zasedání ve 21:35 hod.                                                                         

 

 

                                                                                                     Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                             starosta 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v.r. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Martin Hladůvka v.r. 

Ing. Pavel Kárník v.r. 

 


